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MÖTESPROTOKOLL 
från årsmöte i Berga Stugägareförening  

lördag 27 maj 2017 i Lyse församlingshus 
 
 
 

1. Årsmötets öppnande 
Styrelsens ordförande Ray Hjert hälsade alla välkomna, förklarade mötet öppnad. 

2. Val av mötesordförande och sekreterare 
Håkan Persson valdes till mötesordförande 
Geir Pettersen valdes til mötessekreterare   

3. Mötets stadgaenliga utlysande 
Årsmötet godkände kallelsen och mötets utlysande 

4. Dagordning 
Årsmötet godkände dagordningen. 

5. Upprättande av röstlängd 
Röstlängden fastställdes till 40 röstberättigade fastigheter. 3 av dessa var 
representerade via fullmakt.  Röstlängden blev godkänd av årsmötet. 

6. Val av justeringsmän 
Erik Hovden och Marianne Ahlin Enström valdes att justera protokollet. 

7. Styrelsens verksamhetsberättelse  
Styrelsens berättelse för verksamhetsåret 2016/17 föredrogs av styrelsens ordförande 
Ray Hjert.  Nya ägare under senaste året blev presenterade.   
Verksamhetsberättelsen godkändes av årsmötet. 

8. Årsredovisning ekonomi 
Styrelsens ekonomiska årsredovisning för verksamhetsåret 2016/17 föredrogs av 
kassör Jan Briheim.  Årsbokslut och Budgetjämförelse  godkändes av årsmötet.   
Jan etterlyste förslag från medlemmerna till nya projekter som kan göra våra områden 
trevligare. 

9. Revisjonsberättelse 
Revisionen var representerade vid Frank Rogne och Carl-Magnus Stensson. 
Revisionsberättelsen blev uppläst med godkändande. 

10. Styrelsens ansvarsfrihet 
Årsmötet beviljade avgående styrelsen ansvarsfrihet. 

11. Framställningar från styrelsen och motioner från medlemmarna 
Inga framstillingar från styrelsen eller motioner från medlemmarna vad gäller 
Stugägareföreningen. 
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12. Val av ny styrelse 
Erik Hovden presenterade Valberedningens förslag till ny styrelse för kommande 
verksamhetsår.  Årsmötet godkända förslaget och valde följande styrelse:  
 
Ordinarie ledamöter: 
Ray Hjert                Ordförande - omval 1 år 
Jan Briheim       Kassör omval 2 år 
Ruben Adolfson  Ledamot omval 2 år 

 

Suppleanter: 
Henrik Tillander     Suppleant - omval 1 år  
Berith Friberg         Suppleant - omval 1 år 
 
Inte för val i år: 
Geir Pettersen            Sekreterare  1 år kvar  
Torkel Martinsson     Ledamot 1 år kvar 

13. Val av revisorer 
Erik Hovden presenterade Valberedningens förslag till revisorer för kommande 
verksamhetsår.  Årsmötet godkända förslaget och valde Frank Rogne och Carl-Magnus 
Stensson til föreningens revisorer. 

14. Val av valberedning 
Årsmötet beslutade, i enlighet med styrelsens förslag, att välja följande personer till 
valberedning för kommande verksamhetsår: 
Marianne Ahlin Enström och Erik Hovden (tillika sammankallande). 

15. Kostnadsersättningar 
Styrelsens kassör Jan Briheim presenterade dagens ersättningar.  
- Styrelseledamöter och suppleanter betalar en reducerad vägavgift,  kr. 100 
- Styrelseledamöter ges kostnadsersättning efter räkning. 
Styrelsen föreslog oändrade ersättningar för kommande verksamhetsperiod. 
Godkänd av årsmötet.  

16. Medlemsavgift.  
Styrelsen förslag om fastställande av oändrad medlemsavgift (kr 100 pr år)  blev 
godkänd av årsmötet. 

17. Budgetförslag  
Kassör Jan Briheim presenterade budgetförslaget som godkändes av årsmötet. 

18. Vägavgifter och fastställande av betalingslängd 
(Vägsamfälligheten) 

19. Midsommarfirandet. 
Vi samlas vid midsommarstången vid stranden kl. 15.    Stången kles 14.30. 
Ordförande Ray Hjert informerade om situationen med svårighet at få tag på 
spelmenn.    
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20. Övriga frågor  
Fråga rest omkring bryggan i Danskens vik, om någon kan ta bort restene efter 
bryggan.  Slik det är idag er det farligt för barn att leka vid bryggan. 

Ordförande Ray Hjert förklarade att frågan tidigare har varit rest, då om reparation av 
bryggan.   Ansvaret för bryggan ligger på fastigheten.  Ray föreslår att stocken som 
ligger kvar tas bort.   Fastighetens ägare bekrefter att detta vill bli gjort. 

21. Nästa årsmöte  
Nästa årsmöte: Lördagen den 26 maj 2018. 
 

Mötets avslutande  
Mötesordförande förklarade årsmötet avslutat och tackade medlemmarna för deras 
deltagande och engagement.  

 
 
 
 
Lyse-Berga, 2017.06.05 
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